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Státní zámek Benešov nad Ploučnicí, 

konkrétně pak Horní zámek se během 
letošního roku dočká nové střechy. 
Investice bude stát kolem 5 milionů 
korun a bude ji financovat Ministerstvo 
kultury ČR. Správa zámku na letošní 
rok připravuje také otevření nových 
galerijních prostor. Ty se budují            
v  1 .  p a t ř e  H o r n í h o  z á m k u                       
a návštěvníkům by se měly představit 
už 1. června. 

Město čeká jarní úklid. Služby města 

již nyní vyzývají občany k respektování 
značek na zákaz stání, aby mohl úklid 
města proběhnout hladce a rychle.       
Se zametáním, odstraňováním štěrku   
a mytím vozovek se začne v centru 
města. 

Zastupitelstvo města schválilo 

rozpočet na rok 2008. K dispozici bude 
přibližně 56 milionů korun. Téměř 
deset milionů z toho ale „padne“         
na dávky sociální nouze. „Tyto peníze 
p o u z e  p r o j d o u  r o z p o č t e m ,                   
co nevyplatíme, to se musí vrátit. 
Skutečný rozpočet je tedy o tuto částku 
nižší, “ uvedl starosta města Karel 
Vrbický.  

Vichřice Ema v Benešově škody 

nenapáchala. Radnice zaznamenala 
pouze několik polomů v městských 
lesích. Jejich počty se však ani zdaleka 
nedají srovnat s řáděním orkánu Kyrill 
z loňského ledna. 

V pátek 7. března v 01:35 vyjeli 

benešovští dobrovolní hasiči k zásahu 
na požár pily ve Františkově             
nad Ploučnicí. Došlo tam lidskou 
chybou k požáru střechy objektu.

Pracovní schůzkou, na které se setkají chceme občanům co nejvíce pomoci              
zástupci města s generálním ředitelem s problémy, které v souvislosti s tím vzniknou, 
Severočeské vodárenské společnosti a. s., “ uvedl starosta města Karel Vrbický.            
konečně odstartuje akce, jejímž výsledkem O průběhu odkanalizování, uzavírkách          
bude odkanalizování pravobřežní části města. a dalších omezeních bude radnice včas 
Schůzka je na programu dne ve středu  i nf or m ov a t,  ja k  na  stránkách Benešovských 
2. dubna „Budeme spolu řešit koordinaci celé Novin, tak na městském webu, úřední desce či 
akce. Jejím spuštěním se Benešov na nějaký pomocí tzv. InfoKanálu. 
čas promění v jedno velké staveniště a my     (ah)  

Až po zpracování znaleckého posudku posudku bude počítáno s možnými 
výnosovou metodou se skutečně rozhodne   in v esticemi do oprav zařízení i dalšími výdaji 
o odkupu sedmatřicetiprocentního podílu v nejbližších letech. Pokud by posudek zjistil, 
Benešovské teplárenské společnosti  ž e  ne b ud e  v  b ud ou cích 6 letech výnosná         
do vlastnictví města. Posudek by měl a městu tak nevydělá na splácení úvěru,        
benešovské radnici nabídnout nezávislý je možné, že rozhodnutí o odkupu podílu 
pohled do společnosti a především pak zjistit, městské zastupitelstvo revokuje. „Nechci    
na kolik bude po následujících šest let BTS ale předjímat. Uvidíme, jaké výsledky 
zisková. „Na odkoupení společnosti město nezávislý posudek přinese a podle toho pak 
žádné volné prostředky nemá, musí si na něj rozhodneme, “ uzavřel starosta.  Odkup 37% 
proto půjčit. Abychom byli schopní úvěr podílu vyjde město na 6, 4 milionu korun. 
splácet, potřebujeme znát výnosnost podniku. Radnice se informovala o možnosti úvěru       
Právě vydělané peníze by byly použity  u  K o m erč n í b anky, která nabídla 5% úrok p. a. 
na splácení úvěru, “ uvedl benešovský z úvěru na dobu 6 let. 
starosta Karel Vrbický. V nezávislém     (ah) 

Krátce z městaOdkanalizování startuje!

O odkupu BTS rozhodne posudek

Zámek vítal návštěvníky velikonoční výzdobou
Prostory Dolního zámku zdobila více než Velikonočně nazdobený zámek přivítal      
stovka ručně malovaných vajec, věnečků, o předposledním březnovém víkendu 
pomlázek a dalšího velikonočního aranžmá. návštěvníky Benešova nad Ploučnicí. 
Na této výzdobě pracovaly čtyři pracovnice 
zámku plné tři týdny. Při tvorbě čerpaly          
z národopisných knih a snažily se,              
aby se co nejvíce trefily do podoby, jakou 
mohl mít zámek v době jeho největší slávy. 
Výzdobu Dolního zámku skvěle doplňuje 
také výstava dětské velikonoční tvorby,   
která je k vidění v Horním zámku.  

    (ah)

Na ručně zdobená a malovaná vejce           
se do velikonočně vyzdobeného státního 
zámku přišel podívat i starosta Benešova    
nad Ploučnicí Karel Vrbický (vpravo). Ošatku 
s nimi drží kastelán Zdeněk Henig.

Výroba velikonoční výzdoby zabrala 
pracovnicím zámku plné tři týdny. Na snímku 
je Jana Ryšánková při aranžování.  ...pokračování na str.5
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ZANEDBÁNÍ POVINNÉ VÝŽIVY VLOUPÁNÍ DO OA V BENEŠOVĚ 
Podezřelý MS (1979) si v době od 15. 9. N/PL.

2007 do 18. 2. 2008 řádně neplní svoji NP v době od 24. 02. 2008 do 25. 02. 2005    
vyživovací povinnost na svoji nezl. dceru,   v Benešově n. Pl. násilím překonal zámek 
jak mu bylo uloženo rozsudkem OS Děčín.  dveří motorového vozidla Fiat 126,               
Za uvedené období dluží na výživném  z e  kt er éh o  od cizil autorádio, čímž způsobil 
12. 000, - Kč. škodu ve výši 4. 000, - Kč. 

MAŘENÍ VÝKONU ÚŘEDNÍHO KRÁDEŽ DŘEVA VERNEŘICE
ROZHODNUTÍ Policisty PČR Benešov n. Pl. bylo zjištěno, 

Dne 19. 02. 2008 v Benešově n. Pl. řídil že podezřelý PV (1968) nejméně ve třech 
podezřelý JT (1981) motorové vozidlo,  případech v době od 1. 1. 2008 do 4. 3. 2008 
přestože má vysloven platný zákaz řízení odcizil z lesního porostu v katastru obce 
motorových vozidel uložen Magistrátem Verneřice - Loučky 15 ks smrkových stromů, 
města Děčín kdy byl kontrolován hlídkou které za účelem prodeje rozvezl traktorem, 
PČR na Sídlišti v Benešově nad Ploučnicí. který si vzal bez souhlasu majitele. Traktorem 
Podezřelému bylo sděleno podezření  r oz vá že l  o dc ize n é  dř evo po hl. pozemní 
z trestného činu a ve věci zahájeny úkony komunikaci v obci Verneřice - Loučky,  
zkráceného přípravného řízení. Následný den ačkoli nevlastní příslušné řidičské oprávnění.
byl opětovně podezřelý hlídkou PČR 
kontrolován při řízení motorového vozidla na ZANEDBÁNÍ POVINNÉ VÝŽIVY 
pozemní komunikaci v obci Malá Veleň         Podezřelý RR (1977) si v době od 4. 11. 
- Soutěsky a opětovně mu bylo sděleno 2006 do současné doby opakovaně neplní 
podezření z trestného činu a ve věci zahájeny vyživovací povinnost na své nezletilé děti   
úkony zkráceného přípravného řízení. jak je mu uloženo rozsudkem OS Děčín,    

kdy mu na výživném vznikl dluh ve výši      
16. 000, - Kč.JÍZDA OA BEZ ŘP VE VERNEŘICÍCH

Podezřelý JK (1987) byl hlídkou PČR 
kontrolován v obci Verneřice, ul. Mírové KRÁDEŽ MĚDĚNÉHO KABELU
Náměstí jako řidič motorového vozidla, Policisty PČR Benešov n. Pl. bylo zjištěno, 
přičemž bylo zjištěno, že jmenovaný že podezřelý VJ (1957) dne 07. 01. 2008        
nevlastní příslušné řidičské oprávnění.        v obci Blankartice odcizil 15 m měděného 
Ve věci zahájeny úkony zkráceného kabelu kabelu, který na místě vypálil,         
přípravného řízení. kdy při tomto byl vyrušen majitelem a z místa 

utekl.  Odcizený kabel následně odevzdal     
ve sběrně druhotných surovin,  kdy za tento ODCIZENÍ DŘEVA VE VERNE-
dostal 297, -Kč. Vzhledem k tomu, že byl      ŘICÍCH - LOUČKÁCH

NP v době od 15. 01. 2008 do 22. 02. 2008 za takový čin v posledních třech letech 
obci Verneřice Loučky vykácel a vytěžil 23 ks, potrestán byla naplněna skutková podstata 
jasanů v hodnotě 8. 000, -Kč. Odcizené dřevo trestného činu.
odvezl pomocí dosud neustanoveného 
traktoru s vlekem. ŘÍZENÍ BEZ ŘP

Hlídkou DI Děčín byl dne 11. 03. 2008        
v obci Františkov n. Pl. podezřelý IB (1983) KRÁDEŽ NAFTY VE FRANTIŠKOVĚ 
zastaven a kontrolován při řízení motorového N/ PL

NP v době od 22. 02. 2008 do 24. 02. 2008 vozidla tov. zn. Škoda Fabia, ačkoli má 
se vloupal přes uzamčený zámek víčka  v y slo v en u  bl ok aci svého ŘP.  Tímto svým 
do nádrže nákladního automobilu tov. zn.  jednáním spáchal trestný čin Řízení 
Scania, zaparkovaného na odstavném motorového vozidla bez řidičského 
parkovišti v obci Františkov n. Pl. Z nádrže oprávnění dle §180d tr. zákona. Ve věci 
následně odcizil 250 litrů motorové nafty, zahájeny úkony zkráceného přípravného 
čímž způsobil škodu ve výši 8. 400, - Kč. řízení. 

Více než stovka lidí využila na benešovské nemusí kvůli úředním záležitostem do Děčína 
radnici nové služby zvané Czech POINT.  a dostanou požadovaný dokument ihned. 
„Na Městském úřadě  v  Benešově   D e nn ě z p rac u jem e  v  pr ům ě ru 3 až 4 žádosti, " 
nad Ploučnicí funguje tato služba od 1. ledna doplnila Čvančarová. Czech POINT znamená 
2008. Prozatím je zájemcům k dispozici   Če s ký  P odací Ověřovací Informační Národní 
na odboru HS, oddělení matriky a evidence Terminál a je asistovaným místem výkonu 
obyvatel, ale do budoucna plánujeme veřejné správy, kde každý člověk může získat 
zavedení Czech POINTu také na informace   všechny informace o údajích, které o něm 
a podatelnu v přízemí budovy MěÚ, "  v e de  stát v centrálních registrech a kde bude 
uvedla vedoucí hospodářsko správního moci také učinit jakékoliv podání ke státu.      
odboru Zdena Čvančarová. Největší zájem Z pracovišť Czech POINT je nyní možné      
měli benešovští prozatím o Výpisy z katastru si odnést ověřené výstupy z živnostenského    
nemovitostí a rejstříku trestů. "Jednou jsme a obchodního rejstříku, z katastru nemovitostí 
zaznamenali také zájem o výpis z obchodního a z rejstříku trestů. Czech POINT vám ušetří 
rejstříku. Domnívám se, že služba Czech čas, nervy i peníze. 
POINT je pro občany města přínosem,     (ah)

Czech POINT na benešovské radnici vítají

Z bloku Policie ČR

V roce 2007 byla pracovní místa veřejně 
prospěšných prací (VPP) vytvořena                
i za pomoci příspěvku z Evropského 
sociálního fondu v rámci projektu Podpora 
zaměstnávání v obcích a v organizacích 
neziskové sféry a rekvalifikace. Celkem bylo 
ve městě Benešov nad Ploučnicí v rámci 
projektu podpořeno 5 pracovních míst na VPP 
za 248 902 Kč, z toho výše příspěvku 
Evropského sociálního fondu činila 75%       
tj. 186 678 Kč. Pracovní místa vytvořená       
v rámci VPP byla zaměřena na čištění a úklid 
města a pomocné stavební práce. Městu       
tak Evropský sociální fond pomohl řešit 
e s t e t i c k é ,  h y g i e n i c k é ,  p r o v o z n í                       
a environmentální záležitosti. Uchazečům      
o zaměstnání, kteří byli zaměstnáni              
na veřejně prospěšné práce u města Benešov 
nad Ploučnicí, pomohl Evropský sociální 
fond získat nebo osvojit si pracovní návyky    
a zvýšit tak jejich uplatnění na trhu práce. 

Jak pomohla Evropská unie
a Evropský sociální fond 
našemu městu v roce 2007?

Město a zámek 
se prezentovali v Bad Schandau

V sobotu 15. března 2008 jsem se společně  
s paní Věrou Hauserovou ze Státního zámku 
Benešov nad Ploučnicí zúčastnil turistické 
burzy v Národním domě Saského Švýcarska   
v Bad Schandau. Akce v novém krásném sídle 
německé strany národního parku se setkala    
s velkým zájmem jak široké veřejnosti,        
tak i zástupců organizací činných v cestovním 
ruchu. Prezentace zámku a města Benešov 
nad Ploučnicí byla jedna z neúspěšnějších      
z českých subjektů zastoupených na tomto 
miniveletrhu. 

   Radek Lekner
   místostarosta
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Vážení spoluobčané, poslední měsíce často Za druhé. Pan Klouček uvedl, že "na černo" době vyměnili medium za plyn. Máme dva 
slýchám upozornění z Vašich řad,   b ud u ji  by ty  n a  ZS .  V  a re álu   ZS je několik kondenzační plynové kotle, napojené          
na vyprávění bývalé sestry zubní lékařky nevyužitých místností. Tyto místnosti zcela na stávající rozvody. Tepelná čidla jsou na 
našeho zdrav. střediska, o mém plánu vyhnat zákonným způsobem začínám opravovat  v ně jš í  plo še domu a je tedy velmi obtížné, 
lékaře ze zdravotnického střediska  a  p řip ra v ov at  n a  zř íze n í b y tů.  Není to tak,   t e plotní křivku vyladit, bez spolupráce 
a to přeměnit na bytový dům. K tomuto že byty budou z ordinací lékařů, ale vznikají   jednotlivých lékařů. Všude tato spolupráce 
záměru prý využívám cestu vysokého z místností neobydlených, neprovozovaných bez problémů funguje a vždy, když je 
nájemného a podobné nesmysly. Toto jsem více než 5 let. V podkroví se jedná o prostory chladněji, pracovník mnou pověřený zjedná 
přecházel s lehkým úsměvem na rtech. bývalých stomatolog. ordinací, které jsou nápravu. Pokud mi ovšem nebylo sděleno,    
Podobné věci vždy patřily ke koloritu našeho nyní prázdné. Zabydlením neobývaných že je v čekárně chladno, a myslím,                
města a od takovýchto lidí jsem to zažil   p ro s to r,  všichni nájemníci ušetří za teplo. že pan Klouček hovořil o čekárně zubařky, 
již mnohokrát.  Úhel mého pohledu na věc, Získané finanční prostředky z nájmů, použiji těžko mohu reagovat a zjednat nápravu.     
však radikálně změnilo vystoupení pana v dalších krocích rekonstrukce. Rok jsem Tyto problémy se vyřeší rekonstrukcí 
Kloučka, zastupitele za KSČM, na posledním sháněl dotace, zcela bezvýsledně. Hodně mi  stávajících rozvodů, která začne hned          
březnovém zastupitelstvu. Tam veřejně šířil v tomto pomáhal pan místostarosta Radek po skončení topné sezony.  Nebudu už psát    
pomluvy a nepravdy o mém projektu Lekner, z dalších budu jmenovat alespoň   o  tom, jak se pan Klouček podivoval, že jsme 
rekonstrukce ZS v Benešově n. Pl. A k tomu Ing. Moravce a Ing. Vlčka. Výsledek byl používali při roztápění kotle na pevná paliva 
již mlčet nehodlám. Proto zaujímám toto zatím bohužel nulový. Proto jsem začal dřevo. Nebo jeho tvrzení, že jsem kotel,    
stanovisko a prostřednictvím novin,  r ek on st ru ov at  z  vlastních zdrojů alespoň to, který byl 46 let starý, zničil za rok tím,          
chci vysvětlit Vám, spoluobčanům,  c o b y lo  již  n eo dk la dn é.  Za třetí. Pan Klouček že jsem v něm občas topil černým uhlím místo 
jak se věci ve skutečnosti mají. uvedl, že zmíněné byty, které buduji, budou koksu. To žádný komentář nepotřebuje.  

Za prvé. Pan Klouček uvedl, že chci vyhnat sociální a město Benešov je bude dotovat.   Z á v ěrem Vám chci jen sdělit, že se snažím 
lékaře ze zdrav. střediska a nedodržuji kupní K tomu nemám co říci, je to samozřejmě opět reagovat na Vaše připomínky a souhlasím,    
smlouvu s městem, ve které jsem se zavázal, n e p r a v d a .  N a  p o d k l a d ě  i n z e r c e   ž e s ou č as ný  p oč et  ob v od ní ch  lé ka řů  v  n aš em 
že lékařská péče zůstane zachována. K tomu v Benešovských novinách, mám dostatek městě je opravdu nízký. Mám jednu dobrou 
mohu říci jediné. Je to sprostá lež. V závěru solidních zájemců, kteří budou platit tržní zprávu. Naše ZS dostalo od VZP místo         
minulého roku, při vyúčtování energií  n áj em n é.  T o  je  p ro  m ne v současné době na částečný úvazek pro dalšího obvodního 
a služeb, došlo k výměně názorů. Nájemníci, jediný zdroj financí na rekonstrukci,  l ék ař e  p r o  d os pělé. Bude se jednat                  
konkrétně jen lékaři, měli k tomuto jak již jsem výše uvedl. Extremní zadlužování o kombinaci s obvodem ve Verneřicích a měl 
vyúčtování  výhrady.  Doplatek byl  ZS není dle mého názoru rozumné. by začít pracovat od srpna 2008. K tomuto 
samozřejmě vyšší než u města, protože město Rekonstrukce bude dlouhodobá, což bylo datu se rozhodla skončit obvodní lékařka      
mohlo například využít kotelníka i na jinou jasné od počátku. S jistotou však mohu říci,   ve Verneřicích Dr. Šafářová. Nový obvodní 
práci ve městě a navíc mohlo služby a energie že z mé vůle nebude změna užívání  l ék ař  b y t ak  m ě l n a  st arosti nejen Verneřice, 
dotovat. Já, jako soukromý lékař a podnikatel, ani po uplynutí desetileté lhůty, kterou mi ale několik dnů v týdnu i pacienty z Benešova. 
jsem platil kotelníka zastávajícího navíc  n a ř i zu j e   k upní  smlouva .  Doufám,   D ál e  js em   s lib ov a l  ko nk u re nč ní lékárnu,      
i funkci údržbáře podle platných tabulek celý že zdravotní středisko, zůstane zdrav. to je problém. Bez rekonstrukce budov není 
rok. Topil v kotli starém 46 let, v budovách, střediskem i po uplynutí této lhůty. Pracoval š a n c e  n a  p r ů c h o d  n o v é  l é k á r n y                        
kde poslední rekonstrukce a opravy, kromě tu dlouhá léta můj otec a i já a ostatní kolegové, z hygienických důvodů. Dalším problémem 
havárií, byly provedeny někdy v r. 1970.   d oufám, budeme.   Z dalších výroků pana je, že nejsou zájemci o takovouto provozovnu. 
Jistě si nikdo nemyslí, že bych energie  K l ou č ka   už   je n  k rátce: propadlé stropy, Takže tento záměr se zatím odkládá. I když, 
a služby spojené s chodem ZS dotoval ze stržená střecha. Střecha se opravovala.  c o  vím e , j ak é budou podmínky za pár let?
svých prostředků. Nakonec, kromě zubní   Na konec si nemohu odpustit otázku:    Po orkánu Ema došlo v místech, kde zatím 
lékařky, došlo ke vzájemné shodě, pochopení “Co pana Kloučka vedlo k jeho jednání?“      nejsou nájemníci k stržení několika plátů 
a následnému vyrovnání nedoplatků To, že je komunista asi ne, protože při plechu, poškození dvou střešních oken.       
jednotlivých lékařů. Spor o tento jeden prosazování mého projektu, jsem jednal          Ve spolupráci se soukromou firmou byla        
nedoplatek (zubní lékařka) řeší mimosoudní i  s  j inými  zas tup i te l i  za  KSČM,                 v rekordně krátké době provedena provizorní 
cestou naši právníci. Nic to však nemění   např. pan Mádle, a zde se setkal                      o pr a va  a následně důkladná rekonstrukce 
na naší další spolupráci, alespoň z mé strany. s  k o n s t r u k t i v n í m  p ř í s t u p e m  p l n ě  krytiny. Žádné stropy nespadly. V mé ordinaci 
Po této zkušenosti byly upraveny zálohy   in fo rmovaného  č lověka .  Odpov ím                do š lo  k promáčení stropu asi 50cm v průměru, 
na energie. Byly zvýšeny o dvanáctinu si otázkou: "Je to jen závist, nebo je za tím stejně tak v ordinaci Dr. Kmínkové,      
nedoplatku jednotlivých nájemníků  něco víc, něco, co po tomto štvaní bude p ro to ž e  s e  p ře vr h l  k belík s vodou,            
a navýšeny o 10 %, což je reálný vzestup cen následovat?"apod. Podobné věci se při opravách interiérů 

Vím jen jedno. Na příštím zastupitelstvu energií v naší zemi od 1. 1. 2008.  m o ho u  s tá t.  P os le dn í  ep izoda promočení 
budu a doufám, že mi pan Klouček své výroky Toto navýšení se týká pouze energií, ne nájmu. stropu byla v logopedické ordinaci,           
zopakuje a také tvrzení doloží. Pokud ne,      Nájemné bylo také zvýšeno, ale jen o míru která je využívaná jen v pondělí. Tam se také 
tak v našem trestním řádu je obsažen paragraf inflace. Tuším, že o 7 %, což jsou řádově již pracuje na nápravě, aby její provoz nebyl 
pomluvy a šíření poplašné zprávy, který by se stokoruny. Pro Váš obrázek. Průměrný nájem o m e z e n .  O p r a v a  m a l b y  u  m n e                         
na tyto jeho nepravdivé výroky vztahoval. lékařů našeho ZS za měsíc nepřesahuje a Dr. Kmínkové proběhne po skončení prací 
Nezbývá, než říci: “Uvidíme, co nám přinese 2500Kč (rozdíly dle užívané plochy) na rozdíl na nových bytech, na náklady soukromé 
čas. “od nájemníka bytu, kde je nyní cena 70 Kč    f irmy tyto práce provádějící. V jedné věci měl 

za m2. Uvedené zálohy a nájemné všichni pan Klouček částečně pravdu. Je zima            Přeji Všem Benešovákům krásné jaro.        
nájemníci z řad lékařů platí a opravdu není v čekárnách. Nejen u zubní lékařky,             S pozdravem 
důvod, abych je vyháněl.   ale i u jiných lékařů. Vzhledem k havárii kotle,    MUDr. Zamykal Antonín

který byl 46 let starý, jsme v rekordně krátké 

Nepravdy o benešovském zdravotním středisku 

Úhrada poplatků za pronájem hrobových míst a pozemků
Upozorňujeme občany na možnost úhrady poplatků za pronájem hrobových míst a pozemků hotově do pokladny města. Za úhradu touto 

formou se neplatí žádný manipulační poplatek. Rovněž městu nevzniknou žádné náklady za poštovné při doručování složenek,             
čímž se ušetří peníze z rozpočtu města.  Všem, kdo tento způsob placení nevyužijí, budou složenky na úhradu nájmů z hrobů a pozemků 
zaslány v druhém pololetí roku 2008.  

   Za odbor správy majetku města Lenka Suchá, vedoucí odboru. 
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RaM po projednání schválila: - bezplatný pronájem klubu důchodců  z  V H P  a  ne n í s ch vá le n rozpočet města na rok 
pro Centrum pro zdravotně postižené 2008. - program jednání RaM 09. 01. 2008 /4/. 
Ústeckého kraje, občanské sdružení, pracoviště -  žádost p. L. Šumové o pronájem NP              - návrhovou komisi ve složení: p. Franclová,    
Děčín za účelem poskytování základního          pro hudební skupiny Freš a Medvědi s tím,        p. Chour. /4/
a odborného poradenství sociálních služeb        že o pronájmu prostor v ZŠ a MŠ Benešov n. Pl.  - rozpočtové opatření č. 19. 
a služeb sociální intervence pro veřejnost          musí rozhodnout ředitel ZŠ a MŠ Benešov n. Pl. - záměr pronájmu části pozemku p. p. č. 519/3    
v termínech dle dohody, cca 1x za 14 dní. /4/v k. ú. Benešov nad Ploučnicí o výměře 200 m2. 
- návrh usnesení z jednání RaM 09. 01. 2008 /4/. RaM po projednání ukládá :/4/

- p. Leknerovi oslovit spolky v Benešově n. Pl. ,  - uzavření smlouvy o nájmu části pozemku       
RaM po projednání bere na vědomí : aby informovaly o plánovaných akcích na I. pol. p. p. č. 83/1 v k. ú. Benešov nad Ploučnicí           
-  kontrolu usnesení. 2008 /pořádaných ve spolupráci s městem/ s Karolínou Zívalovou. Cena pronájmu činí       

Termín podání: do konce 3/2008. 2 Kč/m2/rok. Smlouva bude uzavřena na dobu -  žádost p. L. Šumové o finanční příspěvek /       
neurčitou. /4/ z VHP / na uspořádání akce Křeslo pro hosta    -   o db. VŽP připravit podmínky ukončení 

s RNDr. Jiřím Grygarem dne 19. 1. 2008.   p ro v oz u   K BT / k 30. 6. 2008 / a připravit - uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa    
V současné době není možné příspěvek / z VHP možnost jiných připojení tel. signálu pro oblast č. 366/PII s Růženou Lacinovou. Smlouva bude 
či RaM / přidělit, jelikož není žádný výtěžek    n y n í pokrytou KBT. uzavřena na dobu určitou 10 let. /4/ 

RaM po projednání schválila : Kamenice. /5/ -  zápis z jednání komise životního prostředí. 
- program jednání RaM 23. 01. 2008 /5/. - návrh usnesení z jednání RaM 23. 01. 2008 /5/. 
- návrhovou komisi ve složení: p. Franclová,      RaM po projednání ukládá :
p. Myšíková. /5/ RaM po projednání neschválila : - odboru VŽP řešit změny územního plánu obce 
- prodloužení smlouvy na provádění lesnických u pozemků p. p. č. 87/2 a 89/3 v k. ú. Benešov -  žádost Oblastního bytového družstva Děčín    
prací v městských lesích pro kalendářní rok nad Ploučnicí. o umožnění umístění 5 ks věšáků na prádlo    
2008 s firmou Arnošt Křenek, Teplická 164, před panelové domy na Sídlišti na pozemku   -   o db. SM vyhlásit nový pronájem garáže          
Děčín 7. /5/ p. p. č. 117/6 v k. ú. Benešov nad Ploučnicí.    v  N  erudově ulici, Benešov n. Pl. 
- pokácení 3 kusů okrasných keřů na Sídlišti    Z   estetického hlediska a z důvodu stížené - ved. SLM zajistit další kontejner na bílé           
u vchodů č. p. 636 a 637 na p. p. č. 117/1   ú d r ž by    ze l e ně není návrh umístit sušáky        a barevné sklo u OD TESCO. 
v k. ú. Benešov nad Ploučnicí z důvodu před vchody vhodný. RaM doporučuje jinou - odb. VŽP sdělovat elektronicky p. Dračkovi, 
rekonstrukce vchodů na základě žádosti možnost umístění / např. za domem/. předsedovi komise ŽP, seznam podaných 
společenství vlastníků jednotek domů č. p. 635, žádostí a schválených žádostí ke kácení či ořezu 
636, 637. RaM po projednání bere na vědomí : stromů. 
- uzavření smluv o nájmu hrobových místa         -  kontrolu usnesení. - VŽP informovat p. Dračku, předsedu komise 
s nájemci, jimž k 31. 12. 2007 skončila platnost ŽP, kdo provádí ořez stromů v ulici Sokolský Ukládající úkoly :
původní smlouvy. Všechny smlouvy budou vrch. 570/07 - ZS - prezentace podnikatelů - leden 
uzavřeny na dobu určitou 10 let s platností       - VŽP zjistit počet obyvatel, kteří neplatí          2008 - trvá.
od 1. 1. 2008: za odpady /s trvalým bydlištěm v Benešově       525/07 - SLM + právník města - smlouvy s f. 
30/PI - nájemce Peter Greguš, 54/PI - nájemce n. Pl.  + chalupáři/ a zjistit jejich řešení likvidace Slovanka -prověření - trvá.
Oldřich Zelený, 28/LIV - nájemce Růžena odpadů. Termín: do 2. 4. 2008. 613/07 - VŽP - kabel CL-NET - trvá.
Vojtěchovská, 108/PI - nájemce Michaela - VŽP zajistit kontrolu vysazených stromků     9/08 - ZS - akce spolků - trvá.
Jauklová, 149/PII - nájemce Věra Kammelová, na území města a zajistit jejich lepší ochranu. 12/08 - VŽP - KBT - trvá. 
37/LIII - nájemce Pavel Vitner, 4/LII - nájemce - ZS zjistit možnosti získání dotace                  -  informaci o činnosti Služeb města Benešov    
Jiří Vtelenský, 161/PI - nájemce Břetislav na pracovníka, který by se zabýval projekty       n. Pl. 
Breuer, 166/PI - nájemce Jan Mazáček /5/. a rozvojem města + kulturní pracovník. -  zprávu o průběhu a výsledku inventarizace    
- bezplatný pronájem Klubu důchodců              za rok 2007 předložený odborem Správy 
k uspořádání akce Křeslo pro hosta dne 6. 3. RaM po projednání pověřuje:majetku. 
2008 od 16:00 do 20:00 hod pro paní Ludmilu - tajemníka prověřit např. povinné odklizení -  ukončení smlouvy o nájmu garáže v Nerudově 
Šumovou. /5/ popelnic a jiný zábor chodníků, možnost řešení / ul. ke dni 31. 1. 2008 na základě sdělení nájemce 
- sloučení Základní školy praktické Benešov     OZV/. Lenky Suché. 
n. Pl. s Základní školou praktickou Česká 
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Usnesení z 1. jednání Rady města Benešov n. Pl. konané dne 09. 01. 2008 od 15. 00 hodin v malé zasedací místnosti MěÚ Benešov n. Pl. 

Usnesení z 2. jednání Rady města Benešov n. Pl. konané dne 23. 01. 2008 od 15. 00 hodin v malé zasedací místnosti MěÚ Benešov n. Pl. 

Usnesení z 3. jednání Rady města Benešov n. Pl. konané dne 20. 02. 2008 od 15. 00 hodin v malé zasedací místnosti MěÚ Benešov n. Pl. 

RaM po projednání schválila : v k. ú. Benešov n. Pl. o výměře 13 m2. /4/ č. 22/PI s Václavem Holečkem. Smlouva bude 
uzavřena na dobu určitou 10 let. /4/- program jednání RaM 20. 02. 2008 /4/. - záměr pronájmu pozemků p. p. č. 1115/1           

o výměře 185 m2 a p. p. č. 1115/6 o výměře 203 - uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa      - návrhovou komisi ve složení: p. Chour,           
m2 v k. ú. Benešov nad Ploučnicí. /4/ s Květoslavou Kremlovou. Smlouva bude p. Myšíková. /4/

uzavřena na dobu určitou 10 let s platností       - záměru pronájmu části pozemku p. p. č. 519/3 - účetní odpisové plány příspěvkové organizace 
od 1. 5. 2008. /4/v k. ú. Benešov n. Pl. o výměře 400 m2. /4/Základní škola a Mateřská škola Benešov      
- uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa    nad Ploučnicí. /4/ - výměnu bytů č. 7 a č. 2 v domě č. p. 374,         
č. 125/PII s Milošem Balánem. Smlouva bude ul. Českolipská, Benešov nad Ploučnicí mezi - uzavření smlouvy o dílo na zpracování 
uzavřena na dobu určitou 10 let s platností        nájemníky paní Světlanou Davidovou a paní projektové dokumentace na kanalizační 
od 1. 5. 2008. /4/Vlastou Gažiovou. /3, 0, 1/přípojky v rámci odkanalizování města s Arch. 
- uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa    kanceláří Uniprojekt Jiří Bräuer za částku   -  sp ol upráci s TJ Slavia SČE při technickém 
č. 4/LIII s Ludmilou Perníčkovou. Smlouva 493. 000, - Kč vč. DPH. /4/ zabezpečení 52. ročníku cyklistického závodu 
bude uzavřena na dobu určitou 10 let s platností Osvobození v neděli 4. května 2008. /4/- uzavření smlouvy o pronájmu garáže               
od 1. 5. 2008. /4/v Nerudově ulici s Ilonou Kammelovou za cenu - bezplatný pronájem tělocvičny na Sokolském 
- uzavření smlouvy o nájmu hrobových míst      200 Kč/měsíc. Smlouva bude uzavřena na dobu vrchu pro MSK Benešov nad Ploučnicí             
č. 180/PI a 224/PII s Renatou Makulovou. neurčitou. /4/ na uspořádání akcí pro veřejnost: velikonoční 
Smlouva bude uzavřena na dobu určitou 10 let. turnaj ve volejbale dne 22. 3. 2208 a závod         - uzavření smlouvy o nájmu části pozemku       
/4/v boulderingovém lezení dne 5. 4. 2008. /4/p. p. č. 519/3 v k. ú. Benešov nad Ploučnicí         
Usnesení č. 72- 76/08:o výměře 200 m2 s Miloslavem Ptákem  -  u za v řen í  sm l ou vy  o  nájmu hrobového místa    

a Zdeňkem Rélichem. Smlouva bude uzavřena č. 256/PI s Blahoslavem Kukačkou. Smlouva - uzavření smluv o nájmu hrobových míst          
na dobu neurčitou. /4/ bude uzavřena na dobu určitou 10 let. /4/ s nájemci, jimž v lednu skončila platnost 

původní smlouvy. Všechny smlouvy budou - změnu organizačního řádu: zrušení pracovního - uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa    
nově uzavřeny na dobu určitou 10 let. místa odbor FaP pr. pozice: obsluha klubu č. 2/P IV s Kristýnou Vlkovou. Smlouva bude 

důchodců k 31. 05. 2008. /4/ uzavřena na dobu určitou 10 let. /4/ 72/08 : 13/PIII - nájemce František Zeman, 
73/08: 26/LV, 154/PI - nájemce Marie - záměr pronájmu části pozemku p. p. č. 614/8   - uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa     



Havránková, 74/08 : 143/PII - nájemce 30/08 - VŽP - splněno. - žádosti Ludmily Šumové o finanční příspěvky. 
Květoslava Přibáňová, 75/08 : 122/PI - nájemce RaM žádá Ludmilu Šumovou o doplnění 31/08 - VŽP - trví T : do 2. 4. 2008.
Bohumil Prokopec, 76/08 : 243/PII - nájemce informací o finanční vyúčtování proběhlých 32/08 - VŽP - splněno.
Alena Pokorná, akcí. 35/08 - ZS - trvá- / možnost získání dotace        
- uzavření smluv o nájmu schránek kolumbária   RaM po projednání ukládá :na pracovníka pro získávání dotací/ - bylo 
s nájemci, jimž v lednu skončila platnost - odboru VŽP předat do příštího jednání RaM / projednáváno, není možné získat dotaci           
původní smlouvy. Všechny smlouvy budou 5. 3. 2008/ předpokládené náklady na možné na mzdu pracovníka, pouze na konkrétní projekt
nově uzavřeny na dobu určitou 10let. zprovoznění hřbitovní kaple pro smuteční Pověřující tajemníkovi města - us. č. 33/08         
77/08 : č. 39 - nájemce Marie Hálová, 78/08:     obřady. - odklízení popelnic po svozovém dni - toto není 
č. 55 - nájemce Štěfan Čurgali, 79/08:               - starostovi města vyhlásit konkursní řízení       nutné řešit OZV,  je tento problém již řešen 
č. 19 - nájemce Květa Pilecká, 80/08:                na místo ředitele školy dle § 3 Vyhlášky zákonem, je vhodné tento problém řešit v konkr. 
č. 27 - nájemce Jana Benešová, 81/08:               54/2005. případech, MěP i odb. VŽP toto prověří ihned   
č. 36 - nájemce Josef Strapek /4/ na místě. - starostovi města zaslat písemné žádosti            
- návrh usnesení z jednání RaM 20. 02. 2008 /4/. o delegování členů konkursní komise na -  informaci o činnosti Služeb města Benešov n. 

příslušné instituce v souladu s § 2,  odst. 3 Pl. 
Vyhlášky 54/2005. RaM po projednání bere na vědomí : -  zprávu finančního výboru. 
- odb. SM prověřit u Správy a údržby silnic -  kontrolu usnesení. -  oznámení Mgr. Jiřího Špičky o vzdání           
Ústeckého kraje, p. o. , Dubí proč dochází          Ukládající úkoly : se funkce ředitele příspěvkové organizace 
k likvidaci ropných lapačů / p. p. č. 353/3 /         Základní škola a Mateřská škola Benešov       570/07 - ZS - prezentace podnikatelů - leden 
a vznést dotaz čím budou nahrazeny a jak bude nad Ploučnicí ke dni 31. 7. 2008 z důvodu 2008 - trvá.
toto zabezpečeno v případě nehody. odchodu do starobního důchodu. 525/07 - SLM + právník města - smlouvy           
- odb. SM projednat možnost odprodeje -  ukončení členství Marty Kadlečkové              s f. Slovanka -prověření - trvá.
pozemků na sídlišti / před panelovými domy / v redakční radě Benešovských novin na vlastní 613/07 - VŽP - kabel CL-NET - trvá. majitelům jednotlivým domů. T: do RaM         žádost jmenované. 9/08 - ZS - akce spolků - trvá. 2. 4. 2008. -  sdělení odb. SM o pokácení nevhodně 12/08 - VŽP - KBT - trvá. RaM po projednání neschválila :vysazených stromů: Sídliště 657 (tůje, bříza, 

20/08 - VŽP - změny v úz. plánu -trvá. -  prodloužení smlouvy o nájmu služebního bytu borovice), Sídliště 641 (modřín), Družstevní 
24/08 - SM - splněno. č. 1 v domě č. p. 477 (kino) se Zdenou Rakovou. 683 (2 ks smrk). Řešení kácení je v pravomoci 
28/08 - SLM - kontejner u OD TESCO - je         /4/odboru VŽP. 
v jednání,  bude umístěn jiný, bez přepážky, RaM po projednání pověřuje :-  žádost MO SPCCH o finanční příspěvek.       
větší objem - trvá. O případné výši příspěvku bude rozhodnuto   R a M  pověřuje p. Leknera zpracováním 
29/08 - VŽP - splněno. po schválení rozpočtu města. inventury v budově kina. 
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RaM po projednání schválila: výstavba nového pilíře, opravy zdi) Stavební 12/08 - VŽP - KBT - splněno - viz příloha.
firmou Bardzák dle cenové nabídky - 163 297, - - program jednání RaM 05. 03. 2008 /3/. 20/08 - VŽP - změny v úz. plánu -trvá.
Kč bez DPH/4/. - návrhovou komisi ve složení: p. Franclová,      31/08 - VŽP - trvá T : do 2. 4. 2008.
- prodloužení platnosti nájemní smlouvy na byt p. Myšíková. /3/ 60/08 - odb. SM - trvá do 2. 4. 2008.
č. 1 v domě č. p. 560, ul. Bezručova, Benešov - použití finančních prostředků - Státní finanční -  informaci o činnosti Služeb města Benešov    
nad Ploučnicí s Marií Rybárovou s platností     podpora - Program regenerace městských n. Pl. 
od 1. 4. 2008 na dobu neurčitou. /4/ památkových zón ve výši 340. 000, - Kč           -  žádost SDH Benešov n. Pl. o příspěvek         
- prodloužení platnosti nájemní smlouvy na byt na rekonstrukci hřbitovní kaple na pohřebišti     na setkání hasičů v Heidenau. RaM upozorňuje,  
č. 4 v domě č. p. 374, ul. Českolipská, Benešov v Benešově n. Pl.,  včetně dofinancování že současné době nelze přidělit žádný 
nad Ploučnicí s Věrou Burianovou s platností   schodiště dle návrhu VŽP. /4/ příspěvek, jelikož město pracuje v rozpočtovém 
od 31. 3. 2008 do 30. 3. 2009. /4/- hospodářský výsledek příspěvkové organizace provizoriu a není ani žádný odvod výtěžku         
- prodloužení platnosti nájemní smlouvy na byt města SLM Benešov n. Pl.  ve výši 390870 Kč    z VHP. 
č. 10 v domě č. p. 374, ul. Českolipská, Benešov a současně schválila rozdělení HV do fondů       -  žádost sportovní komise o příspěvek na ceny 
nad Ploučnicí s Miroslavem Černým s platností a to : 326 954 Kč - rezervní fond, 13 916 Kč - pro soutěžící 2. ročníku běhu na Macharka,  den 
od 31. 3. 2008 do 30. 3. 2009. /4/investiční fond, 50 000 Kč - fond odměn. /3/ konání 8. 3. 2008. Nyní nelze přidělit žádný 
- uzavření smlouvy o nájmu hrobového místa    - účetní odpisový plán příspěvkové organizace příspěvek,  město pracuje v rozpočtovém 
č. 27/PII s Danou Steklou. Smlouva bude SLM Benešov n. Pl. - dle návrhu v příloze.  /3/ provizoriu a není ani žádný odvod výtěžku         
uzavřena na dobu určitou 10 let. /4/- hospodářský výsledek příspěvkové organizace z VHP. 
- uzavření smlouvy o nájmu schránky města ZŠ a MŠ Benešov n. Pl.  ve výši 576 708, 
kolumbária č. 124 s Kateřinou Hladíkovou. 46 Kč a současně schválila rozdělení HV         RaM po projednání ukládá :
Smlouva bude uzavřena na dobu určitou 10 let. do fondů a to : 133 526, 46 Kč rezervní fond, 410 - VŽP vyvolat jednání s f. Telesat Děčín ohledně 
/4/182, 00 Kč investiční fond,  33 000, 00 Kč fond případného provozování KBT v Benešově n. Pl. 

odměn.  /3/ - výměna bytu č. 21 v domě čp. 409,                 - odb. VŽP zjistit,  kdo by byl zodpovědný       
ul. Sokolský vrch, Benešov n. Pl.  a bytu v čp. - čerpání rezervního fondu příspěvkové za škody v případě ropné havárie /nový most /     
427 ul. Novina,  Benešov n. Pl. mezi nájemníky organizace ZŠ a MŠ Benešov n. Pl.  ve výši    a zjistit vliv na životní prostředí včetně 
Pavlou Urbanovou a Jaroslavem Černým. /4/ 133 526, 46 Kč a to : spoluúčast na projektech vyjádření k celému problému od Povodí Ohře. / 

80. 000, - Kč,  vybudování keramické dílny    - n á vrh usnesení z jednání RaM 05. 03. 2008 /4/. návrh SÚS na odstranění lapačů ropných látek   
se zámemím,  53 526, 46 Kč.  /3/  p. p. č. 353/3 - mateiál na odb. SM / 
- hospodářský výsledek příspěvkové organizace RaM po projednání bere na vědomí : RaM po projednání doporučuje ZaM :
ŠJ Benešov n. Pl. ve výši 90 954, 09 Kč              -  kontrolu usnesení. - ZaM schválit závěrečný účet města za rok 
a současně schválila rozdělení HV do fondů:    Ukládající úkoly : 2007. 
29 572, 45 Kč rezervní fond, 25 000 Kč 570/07 - ZS - prezentace podnikatelů - leden - ZaM schválit rozpočet města na rok 2008- viz investiční fond,  36 381, 64 Kč fond odměn.  /3/ 2008 - trvá příloha. 
RaM na základě zjištěného havarijního stavu 525/07 - SLM + právník města - smlouvy           
zděného pilíře a přilehlé kamenné zdi při vjezdu s f. Slovanka -prověření - trvá Texty redakčně upraveny z důvodu dodržení na parkoviště u zámecké zahrady na p. p. č. 50/2 

613/07 - VŽP - kabel CL-NET - zákazník přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních k. ú. Benešov nad Ploučnicí schválila provedení 
odstoupil- splněno. údajů podle zákona o ochraně osobních údajů. stavebních prací (rozšíření vjezdu o cca l, 5 m, 
9/08 - ZS - akce spolků - trvá.

Usnesení z 2. jednání Rady města Benešov n. Pl. konané dne 05. 03. 2008 od 15. 00 hodin v malé zasedací místnosti MěÚ Benešov n. Pl. 

PŘIJĎTE SI PROŽÍT PŘÍJEMNOU MASÁŽ!PŘIJĎTE SI PROŽÍT PŘÍJEMNOU MASÁŽ!PŘIJĎTE SI PROŽÍT PŘÍJEMNOU MASÁŽ!PŘIJĎTE SI PROŽÍT PŘÍJEMNOU MASÁŽ!
Masáže Jana Minaříková

(nevidomá masérka)

Bezručova 560
(suterén bývalého domu 

s pečovatelskou službou u koupaliště)
Benešov nad Ploučnicí

Objednávky – tel. 720 568 107
(ovšem můžete přijít i bez objednání)

Kvalitní masáže mohou odstranit většinu 
vašich zdravotních potíží, tak neváhejte a 
přijďte se přesvědčit sami, objednejte si 

svoji první masáž!



str. 7

a ukázali, že umíme nejen hasit, ale i slušně První fotka patří našemu panu veliteli panu 
tančit :-). Buchtovi a jeho manželce, kteří aby 

Druhá fotka patří téměř všem, co se podíleli nezahanbili hasičstvo, vykročili na parket      
na přípravě a řízení průběhu celého plesu,    
jak z řad hasičů, tak i z civilních osob.  

Zleva vrchní řada: paní Špičková, J. Elis,    
M. Gaži, P. Greguš, paní Buchtová,                
J. Štěpánek, P. Greguš. 

Dolní řada zleva: V. Žákovič, pan Buchta, 
paní Dmiterczuková a paní Gregušová. 

       Příští rok na viděnou!

Hasiči se bavili na plese

V sobotu 1. března byla v Zelené Galerii      
v Kamenickém Šenově zahájena slavnostní 
vernisáží výstava olejových obrazů pana    
Oty Vejskala. Navštívit ji budete moci          
až do půlky dubna. 

foto: R. Lekner

Výstava Oty Vejskala

Začátkem března jsem v Benešově  o bo h ac en i o  z ku šenosti ze života v hospicích. 
nad Ploučnicí uspořádala pro naše farní Také přijeli z Karmelitánského nakladatelství 
společenství, ale i nevěřící lidi postní křeslo s knihami, které napsala paní Marie 
pro hosta s MUDr. Marií Svatošovou.  S vatošová a pan L. Kubíček. Po skončení 
Protože byla doba postní, vybrala jsem téma   přednášky bylo možné nechat si koupenou 
– Hospice a umění doprovázet. Umírání   kn ih u  p od e psat. 

Věřím, že se nám podaří zase za nějaký čas a smrt - téma v dnešní době tolik vytlačované 
uspořádat další křeslo pro hosta s nějakou ze společnosti jsem vybrala záměrně. I přesto, 
zajímavou osobností. Už se těšíme. že to bylo téma velice těžké, sešlo se nás 

    Lída Šumová poměrně hodně. Lidé byli spokojeni a hlavně 

Z redakční pošty: Křeslo pro hosta…

Z redakční pošty: Zajímavé setkání…
V rámci svých kulturních aktivit jsem        

se zúčastnila milého setkání s hereckými 
osobnostmi Květou Fialovou a Naďou 
Konvalinkovou. Ve velmi krásné až rodinné 
atmosféře vyprávěly o sobě o svých přátelích, 
o divadle i filmu, prostě povídaly o všem,     
co zažily. Byla možnost se jich na cokoli 
zeptat a ony s láskou odpovídaly.               
Čas strávený s nimi byl velice příjemný          
a rychle utíkal. Nakonec nezbývalo,           
než aby jim za celý večer pan Václav 
poděkoval a předal jim kytičku. Jistě by stálo 
za to tyto dvě herecké osobnosti pozvat           
i k nám do Benešova. Možná se nám to podaří. 

     Lída Šumová

Služby města Benešov nad Ploučnicí 

se chystají na opravy dětských koutků. 
„Už jsme si dělali průzkum, kde je      
co poničené a jen co dovolí počasí,       
na opravy se vrhneme, “ uvedl vedoucí 
Ivan Neliba. Pozornost budou věnovat 
příklad chybějícím částem dřevěné 
prolézačky na sídlišti nebo utržené 
stříšce u tabule na kreslení na hřišti    
pod kostelem. Rozšíření stávajícího 
herního zařízení město letos neplánuje. 

Pro letošní rok se počítá se 
zkráceným provozem městského 
termálního koupaliště. Fungovat by 
mělo podle vedoucího Služeb města 
Ivana Neliby pouze od června do srpna. 
Na září je naplánovaná oprava bazénu.

Dostáváte rádi SMSky? Objednejte si 
měs t ský  rozh las  "do  kapsy" .  
Benešovská radnice provozuje moderní 
způsob informování občanů, který by 
měl  doplni t  současné  použi t í  
městského rozhlasu. Služba nazvaná 
SMS InfoKanál umožní občanům 
příjem informací v podobě krátkých 
textových zpráv (SMS) na jejich 
mobilní telefony. Systém je stále 
aktivní, přijímá nové uživatele, 
aktuálně je k odběru zpráv přihlášeno 
již více než 420 spoluobčanů. 

Pracovníci služeb města prořezali 
stromy na hřibově a nyní se chystají     
na výstavbu čtyřiadvaceti nových 
kolumbárií. 

               (ah)

Krátce z města

Kontakt pro další informace:
kancelář Služeb města Benešov n. Pl. , 

2. p. v budově MěÚ, tel. 775 558 720-1

Připomínáme!
Sběrný dvůr je v provozu:

Středa: 14 – 17 hodin
Sobota: 9 – 13 hodin

...pokračování ze str.1
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Začátkem března 2008 proběhlo na naší ZŠ 
školní kolo zeměpisné olympiády 2008.       
Ve třech kategoriích od 6. do 9. tříd soutěžilo 
28 žáků. Šesťáci (13 žáků) řešili úkoly           
z planetární geografie a kartografie,     
sedmáci (6 žáků) měli téma Amerika,     
Afrika a Asie. Nejstarší kategorie – 8. a 9. 
třídy (9 žáků) řešily úkoly z tématu Evropa. 
Nejúspěšnějšími řešiteli byli – Karolína 
Mrázková ze 6. B, Barbora Vorlová ze 7. B      
a David Harwalík z 8. B. Všichni tři úspěšní 
řešitelé, vítězové školního kola, postoupili   
do okresního kola této olympiády,            
které se konalo 19. března 2008 v Děčíně. 
Tady, v konkurenci stejně starých soutěžících, 
nejlépe z naší trojice uspěla Barbora Vorlová, 
která přivezla pěkné 8. místo. 

       Mgr. Mirka Šmídová

Den plný zážitků, tak lze nazvat 3. březen vlastního soutěžení, splnit všechny úkoly      

2008  z  poh ledu  sou těžn ího  týmu  a   po m oc i  ta k  P a ck al ov i  najít ztracený 

The WARRIORS, z 8. A naší školy. Tým,   p ř edmět uschovaný před pomocníky          

ve složení 2 dívky – Doubravka Raková   in g . Š í le n ým . Proti našemu týmu bojoval tým 

a Tereza Zemanová a 2 chlapci – Jarda Vlach    chlapců ze ZŠ Kanice u Brna. A když jsem se 

a Jirka Viktora - si na vlastní kůži ověřil,   s o u těžících zeptala na největší zážitek,       

jak probíhá natáčení pořadu České televize tak všichni odpověděli, že celý den natáčení 

„Případy detektiva Packala“. Nejdříve natočit se štábem Packala v Praze. A jak jsme dopadli? 

vizitky, představit sebe i koho reprezentuji,    N a to se s námi podívejte v sobotu 19. dubna 

a pak už hurá do boje. Dostat se na místo před 10 hodinou na ČT 1. 
       Mgr. Mirka Šmídová

Žáci 6. A, v roli detektivů, se zúčastnili   B r e z ová, Michal Vališ a náhradníci: Lukáš 
v neděli 30. března 2008 natáčení zábavně- Odstrčil, Lucie Denisovová - budou naše 
vzdělávacího programu „Případy detektiva město a školu reprezentovat v televizi            
Packala“ se štábem České televize, s mladým v sobotu 10. května 2008 dopoledne na ČT1. 

           Tř. uč. Mgr. Hana Šindlerováa svérázným detektivem Packalem a dalším 
případem jeho odvěkého rivala, inženýra 
Šíleného, zvráceného vědce, který se pokouší 
sestrojit šílený stroj. Děti z 6. A totiž vzaly      
v týdnu po jarních prázdninách (3. 3. – 10. 3. 
2008) webové vzdělávací stránky „Školy      
za školou“ útokem již od prvního dne a své 
prvenství si udržely až do nedělní půlnoci      
s celkovým počtem 74 919 nasbíraných bodů 
za splněná cvičení z různých vyučovacích 
předmětů a správně zodpovězené „vabanky“ 
– testy z všeobecného přehledu. Vybraní žáci 
– Tereza Grundová, Jan Kalakur, Nikola 

Zeměpisná olympiáda 2008

Packalovi pomocníci v akci

Žáci 6. A „pátrali s Packalem“ a Českou televizí

Tým s náhradníky a PackalemTereza, Doubravka, Jirka a Jarda

O velikonočních prázdninách ve dnech     
20. a 21. března 2008 uspořádal děčínský 
Dům dětí a mládeže již třetí ročník taneční 
soutěže Dance Děčín o putovní pohár 
primátora města Děčína Ing. Vladislava 
Rašky. Ve sportovní hale ČEZ Sportcentrum   
v Maroldově ulici v Děčíně se v soutěži 
otevřené pro všechny taneční kolektivy 
utkalo na 2000 tanečníků a tanečnic z celé 
České republiky. Do klání na tanečním 
parketu zasáhli v kategorii street dance,     
kdy formace využívají techniky hip-hop 
tanců s využitím výrazových prostředků,        
i děti a junioři z nově vzniklého benešovského 
tanečního klubu Respect a rozhodně              
se neztratili. 

Kategorie Děti (do 11 let) - Show 
předtančení:

7. - 10. místo: Pusinky - Benešov                 
nad Ploučnicí.

Kategorie Junioři (12 – 15 let) - Street 
Dance:

9. - 12. místo: You Are Ready - TK Respect 
Benešov nad Ploučnicí.

Týnejdři  -  Pakt a Fakt Benešov                
nad Ploučnicí.

Benešovští tanečníci
na Dance Děčín 2008

Text a foto: rl

V pátek 14. března uspořádal Dušan 
Homola v Clubu Gorilla na koupališti 
povedený Rockový nálet s kapelami 
Vodopaad, Kóan, H4S a F**k Off. Na snímku 
zpěvák a kytarista posledně jmenované 
skupiny Petr Nedbal, který se se svojí kapelou 
vrátil do Benešova po dlouhých dvanácti 
letech. 

Foto: R. Lekner

Rockový nálet
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Jubilanti - duben 2008

Benešová Marie
Březina Otakar

Čechová Jarmila
Klouček Jaroslav

Kramosilová Milena
Cepek Břetislav
Veselá Helena

Kaufmann Miroslav
Vincíbrová Mária
Benešová Helena
Tempírová Xenie

Zívalová Jaroslava
Los Zdeněk
Egrt Zdeněk

Schicht Walter
Křenková Jaroslava

Novák Josef
Podešvová Marie

Džobáková Magdaléna
Šebestová Božena
Holub Ladislav

Holá Anna
Schicht Raimund
Králíková Jiřina
Matějková Jiřina

Hendl Jiří
Marková Nina

Kolář Miloš
Špetová Věra

Dne 8. března oslavila své jubilejní 80. 
narozeniny paní Božena Hronovská.            
Za milou vzpomínku chceme tímto 
poděkovat Městskému úřadu v Benešově   
nad Ploučnicí. Za zajištění oslavy pořádané 
na její počet chceme za všechny poděkovat 
personálu hotelu Jelen. Zvláštní dík pak patří 
panu Josefu Bříškovi a jeho zpěvačce paní 
Věrušce, kteří se postarali o příjemnou 
atmosféru, hudbu k tanci i poslechu. Lze 
pouze s povzdechem konstatovat, že podobné 
kulturní možnosti (živá hudba k tanci             
i poslechu pro všechny věkové kategorie)      
v Benešově nad Ploučnicí při běžném chodu 
města chybí. Škoda. 

S velkým Díkem rodina Poutníkova

Všem jubilantům přejeme vše nejlepší,

hodně štěstí a především pevné zdraví.

Vašek Löfelmann Simona Kubínová Kristýna Vejvodová
14 let 11 let 11 let
C h o d í m  s e m  k v ů l i  Kvůli obojímu. Doma Doma nemám počítač, 

knížkám, ale láká mě  in te rn et   ne m ám ,  a le  moc proto sem do knihovny 
i možnost internetu. Doma bych si ho přála. Baví mě na chodím ráda. Ráda čtu           
ho totiž nemám a ve škole   i nternetu hledat stránky  i  p r oh lí ží m  internetové 
h o  m o c  n e v y u ž í v á m .  o zpěvačkách a mode- stránky. Nedávno jsem        
Nejradši si prohlížím nějaké rátorech. Ráda si čtu jejich si hledala nějaké informace  
naučné  s t ránky,  t řeba   ž iv oto p isy . O b ča s  mi  internet o Marii Terezii do vlastivědy. 
o historii. pomůže i s úkoly do školy. Líbí se mi, že si můžeme 

nějaké texty i vytisknout       
a odnést domů. 

Deaver, Jeffery – Vrahem může být Romány pro ženy 
kdokoliv – povídková kniha oblíbeného Brown, Sandra – Mrazivý chlad – ospalé 
autora volně navazuje na jeho sbírku městečko Cleary zažívá sérii únosů mladých 
Panoptikum. žen. Po stopách únosce, který na místech, 

odkud ženy zmizely, nechává modrou stuhu, 
se vydává šéf místní policie Dutch Burton. Detektivka

Collins, Jackie – Nebezpečná žena   M c Ba in ,  Ed   –  Po strach – někdo vraždí 
– Lucky je dokonalá žena. Vlastní filmové mladé nadějné sportovkyně. Jiný zločinec zas 
ateliéry, produkuje filmy a teď se snaží přepadává a znásilňuje mladé ženy. Podaří    
vybudovat hotelový komplex za miliardy se detektivům 87. policejního revíru 
dolarů!! Ovšem má to jeden háček – Lucky je dopadnout pachatele a oba případy vyřešit?
mafiánská princezna a někdo velmi 
nebezpečný jí jde po krku…. 

Shariff, Samia – Závoj strachu – šokující Historické 
příběh ženy, která se vzepřela osudu. Davis, Lindsey – Šelmy v aréně                  

– fascinující pohled na všední život                 
v koloniální římské říši v desáté knize Napětí 
falconovské řady. Patterson, James – Ve zlomku vteřiny       

– detektiv Alex Cross je právě na dovolené, 
když mu zazvoní telefon a v něm se ozve Špionážní
známý hlas ruského mafiána Vlka. Krev      Silva, Daniel – Tajná služba – Gabriel 
mu tuhne v žilách, že tento bezohledný Allon, umělecký restaurátor a bývalý 
zabiják je stále naživu. důstojník Izraelské tajné služby je povolán ke 

Lutz, John – (Ex)manželka - David a Molly zdánlivě rutinnímu případu: odcestovat       
Jonesovi vedou báječný život. Bydlí              do Amsterodamu a vyčistit archivy 
v krásném bytě na Manhattanu, slaví úspěchy zavražděného holandského odborníka         
v práci, vychovávají tříletého syna. Jenomže na terorismus. Tady však brzy odhalí spiknuti 
pak v jejich domě přibude nová nájemnice      a jeho osud je zpečetěn. 
a rodině začíná jít o život. 

Poděkování

Anketa
Chodíte do knihovny kvůli internetu?

 Dětí se v benešovské městské knihovně ptala Alena Houšková. 

Zápis do Mateřské školy 
v Benešově nad Ploučnicí

proběhne dne 
22. dubna v době 

od 8.30 do 15.00 hod.
v budově MŠ.

Vzpomínka
Dne 4. dubna uplynul rok, co nás 

navždy opustil náš kamarád a kolega
pan Miroslav Minařík. 

Přikládáme tímto tichou vzpomínku.
S hlubokou úctou 

SDH Benešov nad Ploučnicí
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 Toto číslo vychází dne 5. dubna 2008. 

Akce ve městě
Soutěž v boulderingovém lezení

sobota 5. 4. 2008 od 10:00 hod
boulderingová stěna v tělocvičně           

na Sokolském vrchu 
pořádá: MSK Benešov nad Ploučnicí 

(horolezecký oddíl)
akce pro širokou veřejnost!

vstup: 30 Kč

Benešovské závody horských kol 

(MTB)
sobota 5. 4. 2008

Peklo severu: Benešovské závody MTB 

(cross country)
dětské i dospělé kategorie

pořádá: MSK Benešov nad Ploučnicí - 

cyklistický oddíl
info: KUR SPORT cyklocentrum

tel.: 412 586 205, 
mobil Milan Myšík 606 682 980

Pravidelné očkování psů a koček
sobota 12. 4. 2008 

od 9:00 do 11:00 hodin
Sběrný dvůr, Benešov nad Ploučnicí

Očkování psů a koček 2008 proběhne     

v areálu Sběrného dvora 
(bývalá kotelna za čerpací stanicí), 

Děčínská ulice, Benešov nad Ploučnicí 

dne 12. 4. 2008 od 9:00 do 11:00 hodin.
Dále budou k dispozici přípravky           

na odčervení a odblešení. 
Očkují se pouze zdravá zvířata. Očkovací 

průkazy, vodítka a náhubky s sebou.

Cyklistický závod Osvobození
neděle 4. 5. 2008

52. ročník silničního cyklistického 

závodu

Zahájení provozu letního kina
sobota 7. 6. 2008

Ta t o  z p r á v a  j e  u r č e n a  z autobusového nádraží v Děčíně 
především těm, kteří holdují ze stanoviště č. 1. Kola budou 
c y k l o t u r i s t i c e .  V s o b o t u   př ep ra vo vá na   zd ar m a  a  budou 
29. března zahájil Dopravní umístěna výhradně ve zvláštním 
podnik města Děčína opět vleku za autobusem. Kola          
přepravu kol na linkách Děčín  s e    n a k l á d a j í  p o u z e                      
– Maxičky a Děčín – Sněžník. n a  a u t o b u s o v é m  n á d r a ž í                 
Pravidelné spoje budou odjíždět   a vykládají pouze na konečných 
o sobotách, nedělích a ve svátcích stanicích. Naposledy vyjedou 
v 9:32 h na Sněžník, v 11:25 h   c y klobusy 28. října. Další 
na Maxičky a ve 13:57 h opět  i n fo rmace získáte na telefonním 
na Sněžník. Odjíždět se bude  čí sl e  41 25 31400.

Poslední březnovou sobotu opět vyjely cyklobusy 

Ceník Sněžník Maxičky
Dospělá osoba 30, -/27, - 15, -/12, -
Děti do 15 let 15, -/13, - 7, -/6, -
Cena za lomítkem je cena při platbě čipovou kartou

Než vyrazíte na kolo!
Cyklista by měl myslet především na bezpečnost. 
Základ je mít kolo v dobrém technickém stavu. 
Nezapomenout na správný pitný režim a vhodné oblečení.
V případě defektu mít po ruce nářadí a náhradní duši.  

         (ah)

BENEŠOVSKÉ ZÁVODY
HORSKÝCH KOL

BENEŠOVSKÉ ZÁVODY
HORSKÝCH KOL

Trať: lesní a šotolinové cesty. Předpis: Závodí se dle rozpisu tohoto závodu. Závodníci jsou povinni 
dbát pokynů pořadatelů. Závod se jede za každého počasí. Pořadatel neručí za škody závodníkům 
vzniklé ani jimi způsobené. Všichni závodníci startují na vlastní nebezpečí. Pořadatel si vyhrazuje 
právo na změny. Cyklistická přilba povinná!
Ceny: Věcné pro první tři v každé kategorii. 
Občerstvení zajišťuje Slovanka s.r.o. , provozovatel Restaurace na koupališti (www. bnpl. cz)
Doprovodná akce pro širokou veřejnost: Test horských kol - přijďte si vyzkoušet novinky ve světě 
horských kol! Značky TREK, LEMOND, GARYFISHER
V rámci testování soutěže o zajímavé ceny! 
   www. kursport. cz             www. pekloseveru. cz       www. benesovnpl. cz

Pořadatel: 
KUR Sport 
a město Benešov nad Ploučnicí

Termín: 
sobota 5. 4. 2008 od 9:30 hodin (prezentace)
Místo: 
Benešov nad Ploučnicí, Táborský vrch

Ředitel závodu: KUR Sport Milan Myšík 
Děčínská 554 Benešov nad Ploučnicí
tel. 412586205;
e-mail : kursport@kursport. cz

Startovné:
chlapci a dívky - zdarma, kadeti, kadetky, juniorky, junioři, ženy - 60 Kč, ostatní - 100 Kč
Prezentace: 
od 9. 30 hod, v místě startu závodu nejpozději 30 minut před startem své kategorie
Závod je určen pro širokou veřejnost!

Délka okruhu: 4 km


